
Õpetajad ei soovi 
järgumärke koolitundi
Haridusministri välja pakutud kehalise kasvatuse jär
gumärke peaksid jagama spordialade liidud, otsustas 
Eesti Kehalise Kasvatuse Liit.

Liidu presidendi Vaino Hussari sõnul peaksid spor
dialade liidud need järgud ka välja töötama. “Järgud 
näitavad spordimeisterlikkust, kehalise kasvatuse 
tunnid ei võimalda aga sellele tähelepanu pöörata. Ka
he tunniga nädalas meisterlikkust ju ei paranda. Pea
legi käivad need noored, kes järgunõude täidaks, niigi 
enamasti juba treeningutel,” nentis Tartu Kesklinna 
Koolis kehalise kasvatuse õpetajana töötav Hussar.

Tema sõnul ei tähenda liidu otsus koolide endi loo
dud diplomite ja teiste tunnustamisviiside kadumist. 
“Kui koolil on raha, võivad nad ka ju spordis meda
leid anda. Ka teistes ainetes on oma olümpiaadid ja 
parimate tunnustamine,” ütles Hussar.

Järgumärkide idee pakkus välja haridusminister 
Tõnis Lukas, kelle sõnul on nende andmine praegu 
veel arutelu tasandil ja enne järgmist aastat õpilased 
märke rinda ei saa. Malle Pajula


